

(translated from French to English, original version page 2)

Enzo DJABALI
STUDENT CARNIVAL ASSOCIATION OF CAEN NORMANDY
president@carnavalcaen.fr
8 Rue Germaine Tillion, 14000 Caen

Caen, September 6, 2024

Subject: Recommendation Letter for Mr. Nicolas MONNIOT

Dear Sir or Madam,

As President of the Student Carnival of Caen, I have had the opportunity to work with Nicolas MONNIOT, Head of Floats and a member of the Board of Directors. His dedication has been essential to the success of our event, which attracts more than 35,000 participants each year.

Nicolas was responsible for organizing and overseeing the floats, ensuring their compliance with safety standards while maintaining the creative spirit of the carnival. His attention to detail and logistical skills have greatly contributed to the smooth execution and safety of the parade.

As a member of the Board of Directors, he played a key role in strategic decisions, particularly by improving safety and volunteer management through his initiative and ability to collaborate effectively.

I highly recommend Nicolas MONNIOT for any professional opportunity. He will undoubtedly be a valuable asset to any team.

Best regards,

Enzo DJABALI
President of the Student Carnival of Caen



Enzo DJABALI
ASS CARNAVAL ÉTUDIANT DE CAEN NORMANDIE
president@carnavalcaen.fr 8
Rue germaine Tillion 14000
Caen

À Caen, le 06/09/2024

Objet : Lettre de recommandation de M. Nicolas MONNIOT

Madame, Monsieur,

En tant que Président du Carnaval Étudiant de Caen, j'ai eu l'occasion de collaborer avec Nicolas MONNIOT, Responsable des chars et membre du Conseil d'administration. Son engagement a été essentiel au succès de notre événement, qui attire plus de 35 000 participants chaque année.

Nicolas a assuré l'organisation et la supervision des chars, garantissant leur conformité aux normes de sécurité tout en préservant l'esprit créatif du carnaval. Son attention aux détails et ses compétences logistiques ont largement contribué à la fluidité et à la sécurité de la parade.

Au sein du Conseil d'administration, il a joué un rôle clé dans les décisions stratégiques, notamment en améliorant la sécurité et la gestion des bénévoles grâce à son esprit d'initiative et à sa capacité à collaborer efficacement.

Je recommande vivement Nicolas MONNIOT pour toute opportunité professionnelle. Il saura être un atout précieux pour toute équipe.

Cordialement,

Enzo DJABALI
Président du Carnaval Étudiant de Caen

A handwritten signature in black ink, consisting of a stylized 'E' followed by a series of loops and a long horizontal stroke.